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Verksamhetsberättelse 2018—2019 

Vid årsmötet den 26 maj 2018 utsågs följande styrelse:  

• Sven Sievers, ordförande (fyllnadsval, 1 år) 

• Stephane Pleijel, sekreterare (2 år) 

• Dag Müller, kassör 

• Paul Wilund, hamnmästare (2 år) 

• Fred Gronenberg, materialförvaltare 

• Eva Bergekrans, suppleant (1 år) 

• Johan Elfström, suppleant (1 år) 

Styrelsen har under 2018 haft nio protokollförda styrelsemöten.  

Medlemmar 

Årsskiftet 2018/2019 hade föreningen 418 medlemmar. 97 medlemmar har paddlat/seglat 

vid mer än vid tre tillfällen från höstdagen 2017 till höstdagen 2018. 62 medlemmar hyrde 

skåp. 82 privata kanoter (kajaker + segelkanoter) ligger på Måsholmen. 

Den långa säsongen 2018 medförde att vi bokfört många utfärder från Måsholmen. 1400 

utfärder är 400 fler än föregående säsong, och troligen en rekordnotering för föreningen. 

Rekord kan vi också tala om när det gäller nya medlemmer – 79 st gick med under med-

lemsmånaden mars 2019. Antalet har sedan 2003 varierat mellan 18 och 44, i snitt ca 30 om 

året. 16 medlemmar lämnade föreningen. Begränsningen av medlemsintagningen till mars 

månad har alltså inte varit något hinder för intresserade. Marsintaget har också möjliggjort 

att alla nya medlemmar deltagit i ett av de fyra schemalagda introduktionspassen.  

FKI har vuxit snabbt de senaste åren och styrelsen har inlett en diskussion om hur detta kan 

påverka föreningen.  

I september tog Tussi Lovén silver, D75-klassen, i Masters-VM i Portugal.  

Våra tre hedersmedlemmar Ragnar Boman, Nils-Göran Bennich-Björkman och Roffe Holm-

ström har alla fyllt 90 de senaste månaderna. Tyvärr avled Ragnar en kort tid efter sin födel-

sedag. I februari 2019 avled vår äldste medlem Bertil Forsberg, sex veckor innan han skulle 

fira 85 år med FKI.  

Verksamhet 

• Höstdag hölls den 13 oktober 2018, vårdag den 6 april 2019. Både med god uppslut-

ning av cirka 100 medlemmar. 

• Årsmötet genomfördes den 26 maj och för första gången som del av ”FKI-dagen”. 

Mötet inramades av morgonfika och lunchgrillning. Medlemmar ur segelsektionen 

tog med hugade paddlare ut på Värtan. Drygt 40 medlemmar deltog (dubbelt upp 

mot tidigare år) och det nya formatet var uppskattat 

• Vi har moderniserat reglerna för FKI:s två långfärdspriser 

• Djurgårdsloppet genomfördes den 27 maj med 16 deltagare 

• Grillning den 6 juli 

• Kräftskiva den 24 augusti  
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• En planerad höstpaddling vid Utö 22–23 september ställdes in på grund av vädret 

• Den 7 november besökte ett 25-tal FKI:are vår hedersmedlem Nils-Göran Bennich-

Björkman och fick höra mer om hans 19 år i segelkanot på de sju haven 

• Luciapaddling den 10 december: åtta tappra paddlare på vattnet och en glad 

hejaklack i köket, där festkommittén bjöd på glögg och lussekatter 

• Den 22 januari höll Björn Thomasson ett uppskattat föredrag om konstruktion av 

kajaker och de avvägningar som måste göras  

• Den 23 januari avtäcktes FKI:s mässingplatta av Stockholms Idrottshistoriska Fören-

ing på Stockholms stadion. Vi fick också ta emot en vinst på 5 000 kr. Sven höll en 

presentation över FKI:s 118 år. 

Måsholmen 

• Vårdagen 2018 tillkom två nya lånekajaker. Samma dag mottog föreningen även en 

K2 Albatross som gåva. Ett antal nya kapell, flytvästar och paddlar har införskaffats 

• Ny flytbrygga kom på plats i maj, och ersatte den tidigare från 1974/1975 

• Genomgång av brandskyddsutrustning 

• Blandarna i de tre duscharna har bytts ut 

• Vårdagen 2019 såldes följebåten. Diskussion med Vikingarna om att vid behov låna 

en av deras två följebåtar 

• Även B-kanoten såldes. Ersättes med en C-kanot, med hopp om flitigare utnyttjande 

Föreningens organisation och kommunikation 

• Årsmötet godkände nya stadgar, som ersatte 1988 års uppsättning 

• Ny hemsida lanserades i december 

• Nya ordningsregler – komplett genomgång för första gången sedan 1992 

• Nyhetsbrev via mail under året + enstaka utskick till medlemmar utan e-post 

• Rollen som kassör har vuxit i omfattning och styrelsen har inför årsmötet delat den 

på två roller: kassör och medlemsansvarig. Rollen som medlemsanvarig är tills 

vidare en suppleantroll.   

• 2018 prövade vi att förlägga årsmötet till en lördag och kombinera med en social 

aktivitet, för att se om det påverkar deltagandet i gynnsam riktning. Det gav dubbelt 

så många deltagare som vanligt, och vi prövar det på nytt 2019. 

På gång 

• Digitalt bokningssystem 

• Byte av balkongdörrar 

• Köksrenovering 

Styrelsen vill tacka föreningens många engagerade medlemmar för både stora och små 

insatser under året, och för deras medverkan vid de olika arrangemangen.  

Måsholmen, 18 maj 2019 
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